
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 26. listopadu 2024  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, dr. Bindzar, prof. Kočí, prof. Kubička, prof. Bartáček, 

doc. Pohořelý, dr. McGachy, dr. Šmejkalová, doc. Sýkora, dr. Kouba, Ing. Šritrová 

Omluveni:     

 
 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Proběhlo jednání (za účasti premiéra vlády ČR) o nedostatku studentů v oborech STEM 

(Science, Technology, Engineering, (Mathematics). 

 Diskuze o rozpočtu a možných úsporách rektorátních pracovišť. 

 Přehled ocenění zaměstnanců VŠCHT. 

 20.11. byl schválen nový vysokoškolský zákon. 

 

Kancléřka 

 Připravuje se e-learningový kurz ohledně sociálního bezpečí na VŠCHT. 

 

Pror. Jahoda  

 Proběhla anketa mezi pedagogy, která se týkala způsobu zkoušení. Výsledky budou 

prezentovány, včetně doporučení jak hodnotit studenty při zkouškách. 

 Do 30. 11. si musí pedagogové zkontrolovat výčet aktivit PVAP. 

 17. 1. 2025 proběhne pedagogická konference, této by se měli zúčastnit hlavně garanti 

studijních programů. 

 Problémy s výsledky testů z matematiky.  

 

Pror. Matějka  

 Připravuje se přihláška školy do projektu European Institution of Technology – podpora 

podnikavosti a dalších možností, jak se rozvíjet ve své kariéře. 

 

Pror. Novák 

 Výzva k nominacím do panelů GAČR. Přihlásit se je možné do 16. prosince 2024. 

 

Pror. Rumlová 

 Spolupráce s Akademií věd  při financování studentů DSP. 

 

Kvestorka 

 Vývoj rozpočtu, na projektech se peníze musí vyčerpat optimálním způsobem a včas. 

 Monitorování koncentrace olova ve škole. Prof. Bartáček se spojí s paní kvestorkou. 

 

Ing. Starý 

 V příštím roce dojde k navýšení kolejného o inflaci. 

 

Mgr. Janovský 

 Na Gaudeamu se naše škola umístila na 2. místě v expozicích. 

 Proběhnou Dny otevřených dveří. 

 Ve škole se navýší teplota při Dni otevřených dveří. 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 17. 12. 2024 



Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Cenu Vitriol za FTOP získal dr. Hendrych.  

 Návrhy na cenu Emila Votočka. 

 Probíhá výběr vhodných kandidátů do průmyslové rady.  

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Studenti programu Omezování klimatických změn, navazující studium, kredity. Pan proděkan 

nakoncipuje email studentům. 

 Do konce zkouškového období zadat BP a DP do SIS. Vytištěné zadání (2x) do konce února na 

děkanát. 

 Termíny pro SZZ magisterského studia začít plánovat co nejdříve, SZZ musí proběhnout 

v termínu od 2. 6. do 11. 6. 2025. 

 Promoce magisterského studia 17. – 19. 6. 2025. 

 Imatrikulace prvních ročníků, jak budou probíhat do budoucna. 

 Akreditace studijních bakalářských programů. Do konce prosince musí na fakultě padnout 

rozhodnutí. 

 Kontrola pedagogických výkonů. 

 O zavedení nových kurzů CŽV (kromě mikrocertifikátů) bude žádat vedoucí ústavu. Postup 

garant osloví dr. Krátkou, vyplní excel, vedoucí zažádá, dr. Krátká kurz založí. 

 6. 12. pořádá Klub pedagogů schůzku o způsobech zkoušení. 

 Nový vysokoškolský zákon – u magisterských SZZ by byla možnost mít jen obhajobu DP. 

Proběhla diskuze. 

 
doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Dotace financí na SVK od školy se ruší. 

 Počet Grantů Emila Votočka se navýšil z 20 na 30. 

 Přijímací řízení do DSP studia do 2025/2026. Vypisování témat prací do 20. 12. 2024. Název 

práce v ČJ a AJ a stejně tak i anotace bude v ČJ a AJ. Příští rok přijímat do prezenční formy 

studia studenty, u kterých má školitel zajištěno alespoň 50% pokrytí financování. Doc Hlinčík 

navrhuje vypisovat pouze témata, která budou spolufinancována z grantů či z firem. 
 Prezentace – „Odhad financování doktorandů FTOP v letech 2025 a 2026“. 

 
prof. Kubička, dr. Šmejkalová 

 Byl založen fakultní instagram. 

 Kolegium souhlasí, že se na webu studuj.vscht.cz zruší rozčlenění do jednotlivých oborů studia. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 Stáže pro studenty doktorského studia. Proběhla diskuze.  

 

Ústav 228 (doc. Hlinčík) 

 

Ústav 240 (dr. McGachy) 

 Dotaz ohledně parkoviště na Dejvickém náměstí.  

 U3V bude postupně přebírat dr. Rippelová. 

 

Ústav 241 

 Úvazky na ústavu, nutnost pro žádost o grant. 

 Sdílený excel pro jednotlivé ústavy na čerpání stipendií. Ing. Šritrová zjistí možnosti. 

 



Senát (dr. Kouba) 

 Diskuze ohledně nahrazování účasti doktorských studentů na anglické konferenci. 

 

Doc. Sýkora 

 

Ing. Šritrová  

 V lednu bude otištěn inzerát v Chemických listech na přijímací řízení do DSP studia.  

 Kolegium děkana jsou uvedena ve sdíleném kalendáři až do 06/2025. 

 

Různé 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana úterý 17. 12. 2024 ve 13.30 v místnosti B2317, zasedací 

místnost děkanátu 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


